
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Råd for personer med funksjonsnedsettelse 

Møtested: Levanger rådhus - 1065 

Dato: 12.06.2023 

Tidspunkt: 14:30 -16:00 

 

 
Til stede:    
Navn Funksjon Parti Møtte for 
Frank Even Dreyer leder B  
Ann Sissel Jørgensen varamedlem B Veronica Winther 
Anneli Brakalsvålet medlem B  
Tove Mette Lind medlem B  
Asgeir Persøy medlem P  
 

Fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Reidun Johansen utvalgssekretær 
Antonios Bruheim Markakis Planlegger arealforvaltning 
 

Orientering: 

• Gatebruksplanen v/rådgiver Antonios Bruheim Markakis  

 

Protokollen er godkjent av: 

Asgier Persøy Tove Mette Lind 



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 
PS 10/23 Valg til godkjenning/signering protokoll  

PS 11/23 Referatsaker  

RS 2/23 Uttalelse vedr. Haugen forsamlingshus  

PS 12/23 Rapport evaluering av BPA-ordning i Levanger kommune  

PS 13/23 Eventuelt  

PS 10/23 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 10/2023 i møte den 12.06.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Til godkjenning/signering av protokoll velges: 
Asgeir Persøy og Tove Mette Lind 
 
Avstemning: 
Forslag fremmet i møte enstemmig vedtatt. 

VEDTAK: 
Til godkjenning/signering av protokoll velges: 
Asgeir Persøy og Tove Mette Lind 
 

PS 11/23 Referatsaker 

Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 11/2023 i møte den 12.06.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen. 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag enstemmig vedtatt. 

VEDTAK: 

Referatsaken tas til orientering. 

 

 

PS 12/23 Rapport evaluering av BPA-ordning i Levanger kommune 



Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 12/2023 i møte den 12.06.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Det er kritikkverdig at rådet ikke har fått saken på et tidligere tidspunkt, slik at rådet har kunne vært 
involvert i prosessen og gitt uttalelse til rapporten. Det bes derfor om at rådet får gi en uttalelse i 
løpet av høsten. 
 
Avstemning: 
Forslag i møtet enstemmig vedtatt. 

VEDTAK: 
Det er kritikkverdig at rådet ikke har fått saken på et tidligere tidspunkt, slik at rådet har kunne vært 
involvert i prosessen og gitt uttalelse til rapporten. Det bes derfor om at rådet får gi en uttalelse i 
løpet av høsten. 
 

 

PS 13/23 Eventuelt 

Råd for personer med funksjonsnedsettelses behandling av sak 13/2023 i møte den 12.06.2023: 

Behandling  

I møte: 

Ann Sissel Jørgensen spurte om rådet har fått forespørsel om tilgjengelighet til Markabygda kirke. 

Rådet har ikke fått spørsmål om utforming av tilgjengelig, men vil gjerne bistå med å gi tips og råd. 
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